
Interpellation – Vänligare kommun för äldre 

Majoriteten skriver i sin politiska plattform att ”Gävle ska bli en äldrevänlig kommun 
genom att ansöka om att bli medlem i Världshälsoorganisationens nätverk för äldrevänliga 
städer”. Det är viktigt att vi fortsätter upprätthålla kvaliteten i äldreomsorgen när den 

långsiktigt får fler att ta hand om. Samtidigt bör fokus ligga på att i verksamheten förbättra 

kvaliteten och inte jaga fina utnämningar från internationella organisationer, eller för den 

delen söka medlemskap i dem. 

 

Med anledning av ovanstående frågar jag Åsa Wiklund Lång (S): 

- Anser majoriteten att det räcker med att teckna ett medlemskap i ett närverk för 

att bli en äldrevänlig kommun? 

- Vilka andra åtgärder anser majoriteten behöver tas för att bli en mer äldrevänlig 

kommun? 

 

Lars Widén (M) 

Ersättare i Kommunfullmäktige 

 

 


